

19. 官廳現業員共濟組合

318. 印刷局現業員共濟組合員數

Table showing membership numbers for the Printing Bureau employees' mutual aid association from 1922 to 1933, categorized by gender and job type.

319. 印刷局現業員共濟組合收入、支出及救濟金給與人員

Table showing income, expenses, and relief payments for the Printing Bureau employees' mutual aid association from 1922 to 1933.

Table showing relief payments for the Printing Bureau employees' mutual aid association from 1922 to 1933, categorized by type of payment.

大正十二年度ノ収入、支出及救濟金給與人員ハ九月一日ノ震災前ハ書類焼失ノ爲不明ニ付之ヲ合マス

320. 警察共濟組合員數、收入、支出及救濟金給與人員

Table showing membership numbers, income, and relief payments for the Police mutual aid association from 1922 to 1933.

Table showing relief payments for the Police mutual aid association from 1922 to 1933, categorized by type of payment.

321. 土木事業従事員共濟組合員數、收入、支出及救濟金給與人員

Table showing membership numbers, income, and relief payments for the Civil Engineering workers' mutual aid association from 1922 to 1933.

Table showing relief payments for the Civil Engineering workers' mutual aid association from 1922 to 1933, categorized by type of payment.

322. 專賣局現業員共濟組合員數

Table showing membership numbers for the Tobacco and Alcohol Bureau employees' mutual aid association from 1922 to 1933.

323. 專賣局現業員共濟組合收入、支出及救濟金給與人員

Table showing income, expenses, and relief payments for the Tobacco and Alcohol Bureau employees' mutual aid association from 1922 to 1933.

323. 專賣局現業員共済組合收入、支出及救済金給與人員 續

Table with columns for year (年次), income (收入金), and relief (救済金給與人員). Rows include years from 大正二 to 大正十二.

大正五年度以降脱退給與金ノ激增セルハ同年六月組合規則ノ一部ヲ改正シ當該給與ヲ一般脱退者給與トシタルカ爲ナリ

324. 造幣局共済組合員數、收入、支出及救済金給與人員

Table with columns for year (年次), membership (組合員數), income (收入金), and relief (救済金給與人員). Rows include years from 大正十一 to 大正十二.

325. 陸軍共済組合員數、收入、支出及救済金給與人員

Table with columns for year (年次), membership (組合員數), income (收入金), and relief (救済金給與人員). Rows include years from 大正八 to 大正十二.

326. 海軍共済組合員數

Table with columns for year (年次), membership (組合員數), and relief (救済金給與人員). Rows include years from 大正二 to 大正十三.

327. 海軍共済組合收入、支出及救済金給與人員

Table with columns for year (年次), income (收入金), and relief (救済金給與人員). Rows include years from 大正三 to 大正十三.

Table with columns for year (年次), membership (組合員數), income (收入金), and relief (救済金給與人員). Rows include years from 大正三 to 大正十三.

328. 林野現業員共済組合員數、收入、支出及救済金給與人員

甲種組合員トハ林區署ノ職員、巡視、給仕、小使、職工、定夫、其他ヲ謂ヒ、乙種組合員トハ毎年一定期間國有林野ノ現業及公有林野官行造林ノ現業ニ従事スル者、丙種組合員トハ林區署ノ職員ニシテ大林區署長ノ承認ヲ受ケ組合ニ加入シタル者及甲種若クハ乙種組合員タリシモノカ現業員以外ノ職ニ轉シタル場合ニ於テ尙繼續シテ組合員タル意思ヲ表示シタル者ナリ

Table with columns for year (年次), membership (組合員數), income (收入金), and relief (救済金給與人員). Rows include years from 大正八 to 大正十二.

Table with columns for year (年次), membership (組合員數), income (收入金), and relief (救済金給與人員). Rows include years from 大正八 to 大正十二.